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	經濟部國際貿易局廠商進口第94章寢具備查文件
Bureau of Foreign Trade
Reference document for imports of Chapter 94 Bedding
	證號
Certificate  No.
	

	
	核發日期
Date of Issue
	
	有效日期
Expiry Date
	

	進口人(importer)
	中英文名稱
Name in Chinese and English
	

	
	地址
Address
	

	
	營利事業統一編號
Tax ID/GUI No.
	
	負責人
Authorized Representative(s)
	
	聯絡人
Contact Person
	

	
	電子郵件
E-mail
	
	聯絡電話
Phone No.
	

	備註:
第94章中國大陸製寢具為，CCC9404.40.00.00-6「蓋被褥、牀罩、鴨絨被及羽絨被（蓋被）」、9404.90.00.11-2「其他寢具及類似家具，羊毛製」、9404.90.00.19-4「其他寢具及類似家具，其他紡織材料製」及9404.90.00.90-6「其他寢具及類似家具，其他材料製」等4項進口貨品。

Remark:
The Chapter 94 Bedding imported from Mainland China including 4 items of made in China of CCC9404.40.00.00-6” Quilts, bedspreads, eiderdowns and duvets (comforters)”, 9404.90.00.11-2” Other articles of bedding and similar furnishing, of wool”, 9404.90.00.19-4” Other articles of bedding and similar furnishing, of other textile materials”, 9404.90.00.90-6” Other articles of bedding and similar furnishing, of other materials“.
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